
 
 

1 
 

Město Kyjov 

Komise životního prostředí 

Zápis z jednání č. 8/2023 

Datum konání: 16. 11. 2023 

Místo konání: Terén, velká zasedací místnost MÚ Kyjov    

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté: Ing. Vladimír Šimeček – ředitel, TS Kyjov 

  

Zapisovatel: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřovatel:  Bc. Šárka Krakovská 

Čas jednání:  15:30 – 17:15  

 

Program jednání: 

1. Obchůzka 

2. Re-use centrum – podněty z minulého jednání, shrnutí, novinky 

3. Ukončení pachtovních smluv a návrh dalšího využití pozemků 

4. Aktuální stav KPÚ 

5. Kácení dřevin 

6. Různé  

 

Průběh jednání: 

 

1. Obchůzka  

 

Komise na podnět Mgr. Lungové provedla obhlídku stromů v lokalitě u kruhového objezdu 

Palackého-Brandlova a dále na sídlišti Mezi Mlaty. Některé dřeviny jsou v nevyhovujícím 

stavu. Mgr. Lungová navrhla jejich posouzení arboristou Bc. Böhmem a na základě tohoto 

posouzení provést doporučená opatření, popř. nevyhovující jedince nahradit jedinci novými.   

 

 

2. Re-use centrum – podněty z minulého jednání, shrnutí, novinky 

Na základě podnětu z minulého jednání  byl Ing. Kudláčem proveden průzkum na některých 

již funkčních centrech, z kterého vyplynulo, že časová náročnost obsluhy by představovala 

cca 20 min. denně. Proto komise navrhuje zavedení zkušebního provozu re-use centra 

v podobě stavební buňky umístěné u vjezdu sběrného dvora s omezeným sortimentem. Provoz 

by zajišťovali zaměstnanci EKORU obsluhující sběrný dvůr. Po vyhodnocení zkušebního 

provozu rozhodnout o dalším postupu.    
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3. Ukončení pachtovních smluv a návrh dalšího využití pozemků 

 

Tento bod jednání byl přesunut na příští jednání komise.  

   

 

4. Aktuální stav KPÚ  

 

Informace o aktuálním stavu KPÚ na kyjovských katastrech podal Ing. Blažek: 

 

- k.ú. Nětčice u Kyjova – KPÚ probíhají 

- k.ú. Kyjov – KPÚ byly zahájeny (probíhá vymezení obvodu ze strany SPÚ) 

- k.ú. Boršov u Kyjova – na SPÚ byla zaslána žádost města o zahájení KPÚ 

- k.ú. Bohuslavice u Kyjova – výše souhlasů vlastníků zemědělské půdy činila ke dni 

31.10.2023 49,8%. 

 

 

5. Kácení dřevin 

 

Ing. Blažek seznámil komisi s podněty ke kácení dřevin: 

 

 hřbitov Kyjov – lípa, 

 ul. Nerudova – lípa. 

 

Komise nemá námitky ke kácení. 

 

 

6. Různé  

 

Bez připomínek a námětů. 

 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: ------ 

 

Úkoly pro členy komise: --------   

 

Termín dalšího jednání:   

11. 1. 2024 v 16:00 hod.  

 

  

Zapsal: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřila: Bc. Šárka Krakovská 

 

 

 

Přílohy: 

1. Prezenční listina 


